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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена вопросу обеспечения безопасности работы АЗС открытого типа. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.Проанализировать источники литературы и документов, связанных со строительством АЗС открытого типа. 2.Проанализировать источники литературы, связанные с пожарами на АЗС. 3.Проанализировать источники литературы и документов, связанных с пожарами на АЗС.  4.Проанализировать  влияние  строительства  АЗС  на  риски  при  возникновении пожара разлития. 5.Произвести моделирование АЗС. 6.Произвести оценку систем безопасности на АЗС. 7.Проанализировать возможные пути снижения рисков. 8.Разработка предложений по снижению рисков. 9.Выбрать пути снижения рисков с учетом экономической целесообразности.Работа проведена на основе статистических данных о пожарах на АЗС. В результате  проведенного  исследования  были  проанализированы  системы  без-опасности АЗС, рассмотрен порядок работы всех процессов на АЗС путем моделирования процессов в программном комплексе. На основе полученных данных  даны  рекомендации,  которые  позволят  снизить  затраты  на  обеспечение безопасности на АЗС.
        

        
          This work is devoted to the issue of ensuring the safety of an open-type filling station. The tasks that were solved during the study: 1.Analyze the sources of literature and documents related to the construc-tion of open-type gas stations 2.Analyze literature sources related to fires at gas stations 3.Analyze  the  sources  of  literature  and  documents  related  to  fires  at  gas stations 4.Analyze the impact of the construction of a gas station on the risks in the event of a spill fire 5.Simulate the filling station 6.Assess security systems at gas stations 7.Analyze possible ways to reduce risks. 8.Development ofproposals to reduce risks 9.Choose ways to reduce risks, taking into account economic feasibilityThe work was carried out on the basis of statistical data on fires at gas stations. As a result of the study, the safety systems of the gas station were analyzed, the order of operation  of  all processes at the gas  station  was considered by  modeling the  processes  in  the  software  package.  Based  on  the  data  obtained,  recommendations  are given that will reduce the cost of ensuring safety at gas stations.
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